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Dobrý den vážení spoluobčané, 
únor bílý, pole sílí. Letošní zima jako by se přizpůsobila politické situaci v našem evropském 
regionu a zatím ukazuje, co se týká teplot svoji vlídnou tvář. S tím jsou spojena určitá pozitiva, 
kdy se daří šetřit výdaje na vytápění budov a pokud po očku sledujete stav zásob zemního plynu 
víte, že se zaplaťpánbůh nepotvrdily negativní předpovědi z loňského léta a v zásobnících je plynu 
dost na celou zimu. S pravidelně odtávajícím sněhem a s dešťovými srážkami z přelomu roku se 
daří držet vlhkost v lesních porostech, což nesvědčí kůrovci a mohlo by nám to pomoci zmírnit 
jeho devastaci okolních lesů pro letošní rok. Správa a údržba silnic pošetří finance na zimní 
údržbu, a tak si budeme přát, aby je využili na letní opravy silnic. 
 Koncem loňského roku a začátkem letošního jsme zaznamenali sérii dopravních nehod v místě 
hasičské nádrže na Place směrem od Cikháje. Tato nebezpečná zatáčka je řádně značena. Po 
projednání s příslušnými úřady už nemáme mnoho šancí, jak na hrozící nebezpečí více upozornit. 
Se SÚS-kou se pokusíme domluvit aplikaci hrubého nástřiku na běhoun komunikace. V jednání je 
také úprava stávajícího dopravního značení a dále se zabýváme myšlenkou zadání projektové 
dokumentace na výstavbu chodníku na Place i na Kocandě, kdy bychom chtěli i tuto nebezpečnou 
zatáčku vyřešit stavebním zásahem, pokud to půjde. Jak mi potvrdili zasahující policisté, kdyby 
byli řidiči ukáznění a přizpůsobovali rychlost vozidel situaci na silnici a dopravnímu značení, tak 
by tam k žádným karambolům nedocházelo. Ale na kdyby se nehraje. 
Na obci jsme se pustili do výběru realizačních firem formou veřejné soutěže na opravu domu 
č.p.91 (bývalá Jarečkova hospoda), opravu domu č.p.221 (Valenovo-Špačkovo), a na dostavbu 
splaškové kanalizace včetně kanalizačního přivaděče v Chaloupkách. Uvidíme, jaký bude o tyto 
zakázky zájem, a především jakou cenu zájemci nabídnou. Budeme jenom doufat, že se podaří 
vysoutěžit dodavatele za ceny příznivé (alespoň vzhledem k současné negativní cenové situaci na 
stavebním trhu) a zároveň dodavatele spolehlivé. 
Na minulém zasedání zastupitelstva obce jsme mimo jiného schválili dodavatele na vypracování 
projektové dokumentace na Chodník podél silnice II/350. Jedná se o úsek kolem Domestavu, kde 
by měl být za stávající autobusovou zastávkou umístěný přechod pro chodce a chodník bude dále 
pokračovat po levé straně vozovky, až k hranici obce. 
Ve chvíli, kdy píši tyto řádky se nacházíme před, jak nám podsouvají sdělovací prostředky, 
vpravdě „historickou“ volbou prezidenta naší republiky. Emocí, kterým jsme museli v posledních 
třech letech čelit bylo opravdu veliké množství, a proto se osobně divím, že jsou mezi námi tací, 
kteří jsou schopni hájit svého kandidáta do roztrhání těla a tím kolem sebe šířit negativní náladu. 
Mrzí mě, že nás toto právo zvolit si toho, o kom si myslíme, že naši republiku bude dobře 
reprezentovat a svoje poslání bude vykonávat ve prospěch nás všech, dokáže takto rozdělovat. 
V době, kdy budete tyto řádky číst už budeme vědět, kdo se stal naším prezidentem. Ať tato volba 
dopadne jakkoliv, přijměme ji. Tímto gestem dáme najevo, že žijeme v demokracii a i když 
můžeme mít na spoustu záležitostí odlišné názory, jsme tu proto, abychom dokázali budovat svět 
kolem nás společně. 
Ale abych nekončil dnešní článek tak ponuře, všechny Vás srdečně zvu na Ples obecního 
zastupitelstva na tuto sobotu 04. 02. 2023 do kulturního domu, kde vás čeká dobré jídlo, dobré 
pití, výborná muzika, doprovodný program a opravdu bohatá tombola. 
Z ještě veselejšího soudku je informace, že naší obcí opět po roce projde 18.02. masopustní 
průvod. Maškarádům přejme pěkné počasí a silné žaludky, aby svoji nelehkou úlohu zvládli. 
                                                                 Pěkný únor přeje Váš starosta 
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                                   Usnesení ze zápisu ze zasedání Zastupitelstva obce Herálec              
                     č. 3/1-2023, konaného 12.1.2023 v 17:00 hodin 
                 v zasedací místnosti v budově bývalé České školy 

 
Zahájení: 17:00 hod.  
Místo konání: Obecní úřad v Herálci – budova bývalé České školy č.p. 98 
Celkový počet čl. ZO: 14  
Omluven: Bc. David Gregor viz.„Prezenční listina“  
 
1.  Záznam jednání: 
  Zasedání zahájil a řídil starosta: Zdeněk Gregor                                  

1.1. Jmenování zapisovatele: Bc. Marketa Pospíšilová 
1.2. Jmenování ověřovatelů zápisu: Lubomír Gregor, Pavel Troníček  
1.3. Starosta Zdeněk Gregor upozornil přítomné zastupitele a občany, že je ze zasedání 

zastupitelstva pořizován zvukový záznam. 
       Hlasování: Pro: 14, proti: 0, zdrž: 0  

 
2.    Schválení programu 
 
Návrh doplněného programu jednání: 
1. Zahájení, jmenování zapisovatele a ověřovatelů zápisu  
2.  Schválení programu 
3. Informace z jednání Zastupitelstva obce Herálec č. 2/12-2022 ze dne 14.12.2022 a z jednání 

Rady obce Herálec č. 2/12-2022 ze dne 29.12.2022 a č. 3/1-2023 ze dne 4.1.2023. 
4.  Hospodaření obce  

4.1.   Daňová výtěžnost (daně po měsících + daně nápočtem) 
4.2.  Žádost Obce Herálec o přezkoumání hospodaření v roce 2022 Krajským úřadem Kraje 

Vysočina. 
5. Projednání smluv a náležitostí vyhrazených ZO 

5.1. Dodatek č. 1 ke smlouvě o poradenství v oblasti požární ochrany a bezpečnosti práce 
z 1.4.2016 

5.2.   Žádost č.j. 827/2022 o odkup pozemků p.č. 977/10 a 105 v k.ú. Český Herálec 
5.3.   Žádost č.j. 836/2022 o odkup pozemku p.č. 975/33 v k.ú. Český Herálec 
5.4.   Návrh na umístění značky v části Kocanda 
5.5.   Příkazní smlouva – FIC Consult s.r.o. 
5.6.   Žádost č.j. 1/2023 o vybudování příjezdové komunikace včetně inženýrských sítí 
5.7.   Volba členů výběrové komise pro výběrové řízení Rekonstrukce č.p. 91 Herálec 
5.8.   Výběr dodavatele na projektovou dokumentaci Chodník podél silnice II/350 
5.9.   Nominace 3 členů zastupitelstva obce do školské rady pro období 2023 - 2025 
5.10. Dovybavení kuchyně KD Herálec 
5.11. Žádost o poskytnutí peněžního daru 
5.12. Smlouva o souhlasu s realizací stavebního záměru 
5.13. Smlouva CETIN - navrhované řešení CTM ve věci nové trasy SEK v rámci akce Herálec 

ZR 
5.14. Investiční záměr – zateplení budovy OÚ 

6. Diskuse 
 
 2. ZO schvaluje doplněný program jednání. 

 Hlasování: Pro: 14, proti: 0, zdrž: 0  
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 4.  Hospodaření obce 
4.1.  ZO vzalo na vědomí daňovou výtěžnost Obce Herálec do 31.12.2022. 
4.2. ZO schvaluje Žádost obce Herálec o přezkoumání hospodaření v roce 2023 Krajským 

úřadem Kraje Vysočina.  
Hlasování: Pro: 14, proti: 0, zdrž: 0  

   5.   Projednání smluv a náležitostí vyhrazených ZO 
5.1. ZO schvaluje Dodatek č. 1 ke smlouvě o poradenství v oblasti požární ochrany 

a bezpečnosti práce z 1.4.2016 – JV Safety s.r.o.. 
           Hlasování: Pro: 14, proti: 0, zdrž: 0  
     5.2. ZO schvaluje záměr prodeje pozemku p.č. 977/10 a p.č. 105  v k.ú. Český Herálec,  
             žadatel MP, H122.  Po zveřejnění bude předloženo znovu ZO ke schválení. 

 Hlasování: Pro: 14, proti: 0, zdrž: 0  
5.3. ZO schvaluje záměr prodeje pozemku p.č. 975/33 v k.ú. Český Herálec, žadatel p. Ing. 

BŠ. Po zveřejnění bude předloženo znovu ZO ke schválení. 
Hlasování: Pro: 14, proti: 0, zdrž: 0 

    5.4. ZO pověřuje starostu k jednání o doplnění dopravního značení nebezpečném úseku na 
Kocandě na základě Návrhu na umístění dopravní značky „Pozor – úsek častých 
dopravních nehod“. Ing. L. Teplý zpracuje zadání pro zpracování projektové dokumentace 
na chodník – Kocanda. 

            Hlasování: Pro: 14, proti: 0, zdrž: 0  
5.5. ZO schvaluje Příkazní smlouvu na výkon zadavatelské činnosti – FIC Consult s.r.o., 

IČO:25294547 na komplexní organizační a věcné zajištění zadání veřejné zakázky 
Rekonstrukce objektu č.p. 221 za cenu ve výši 60.500,-- Kč včetně DPH a pověřuje 
starostu podpisem této smlouvy. 
 Hlasování: Pro: 14, proti: 0, zdrž: 0 

5.6. ZO schvaluje Žádost č.j. 1/2023 o vybudování příjezdové komunikace včetně 
inženýrských sítí, žadatelé MHa LM. 
Hlasování Pro: 14, proti: 0, zdrž: 0 

    5.7.  ZO schvaluje členy výběrové komise pro výběrové řízení Rekonstrukce č.p. 91 Herálec ve 
složení : p. Richard Andrle, Matěj Trávníček, Zdeněk Gregor. 
Hlasování: Pro: 14, proti: 0, zdrž: 0  

5.8.  ZO schvaluje Dodavatelem na projektovou dokumentaci Chodník podél silnice II/350  
firmu Ing. Leoš Pohanka, za cenu 195000,-- bez DPH  a pověřuje starostu podpisem 
smlouvy. 
Hlasování: Pro: 14, proti: 0, zdrž: 0 

5.9.  ZO nominuje do školské rady pro období 2023 – 2025 tyto členy : Jakub Bezchleba, 
Miroslav Dítě, Hana Štollová. 
Hlasování: Pro: 14, proti: 0, zdrž: 0  

5.10. ZO schvaluje dovybavit kuchyň KD Herálec nádobím dle požadavku rozšířeného 
o lednici. 
 Hlasování: Pro: 14, proti: 0, zdrž: 0 

   5.10.1.  ZO schvaluje výpověď nájemní smlouvy a smlouvy o správcovství z bytu v KD. 
         Hlasování: Pro: 12, proti: 0, zdrž: 2 ( P. Troníček a J. Bezchleba) 
5.10.2.  ZO schvaluje novým nájemníkem  a správcem KD p. TČ, Nám. Míru 219, Česká 

Kamenice. Zároveň bude o správcovství KD podepsána i EG. 
Hlasování: Pro: 14, proti: 0, zdrž: 0 

5.11. ZO schvaluje na základě žádosti č.j. 40/2023 p. Lipkové, Herálec poskytnutí finančního 
daru ve výši 15000,-- Kč na konání tradičního Staročeského masopustu a pověřuje 
starostu podpisem darovací smlouvy. 
 Hlasování: Pro: 14, proti: 0, zdrž: 0  
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5.12. ZO schvaluje Smlouvu o souhlasu s realizací stavebního záměru na majetku ve 
vlastnictví ČR-ÚZSVM na akci „Herálec, dostavba splaškové kanalizace“. 

          Hlasování : Pro : 14, proti: 0, zdrž: 0 
5.13. ZO schvaluje navrhované řešení CTM ve věci nové trasy SEK v rámci akce Herálec ZR 

dostavba splaškové kanalizace ve výši 105.755,-- Kč bez DPH a pověřuje starostu 
podpisem smlouvy. 

      Hlasování : Pro : 14, proti: 0, zdrž: 0 
    5.14. ZO schvaluje podání žádosti o dotaci na MMR Podpora obnovy a rozvoje venkova na rok 
           2023 na rekonstrukci budovy č.p.80 a zajištění spolufinancování. 

      Hlasování : Pro : 14, proti: 0, zdrž: 0 
5.15. ZO schvaluje podání žádosti o dotaci na MMR Podpora obnovy a rozvoje venkova na 

rok 2023 na opravu komunikací v místní části Gregorův konec a zajištění 
spolufinancování. 

      Hlasování : Pro : 14, proti: 0, zdrž: 0 
5.16. ZO schvaluje instalaci altánu na ,,pupek“. 
      Hlasování : Pro : 14, proti: 0, zdrž: 0 
 

Další plánované veřejné zasedání ZO Herálec bude ve středu 15. 2. 2023 
v 17:00 hodin v budově bývalé České školy.  

 

Na OÚ je v prodeji kalendář na rok 2023 za cenu 80 Kč 
 

Nastává zimní období, proto upozorňujeme na prohrnování obecních komunikací 
a s tím spojený zákaz parkování automobilů na obecních komunikacích. 

 

Poplatky v roce 2023 
 
Popelnice: poplatek za komunální odpad 1000 Kč/ osoba s trvalým pobytem 
                                                                  1000 Kč/ stavba k individuální rekreaci 
 
Stočné: 550 Kč/ osoba s trvalým pobytem + 55 Kč (10% DPH) celkem 605 Kč 
             750 Kč/ vlastníci staveb určených k individ. rekreaci + 10 % DPH celkem 825 Kč.  
 
Pes: za jednoho psa 300 Kč, 
       za druhého a každého dalšího psa téhož držitele 600 Kč, 

       za psa, jehož držitelem je osoba starší 65 let 200 Kč, 

      za druhého a každého dalšího psa téhož držitele, kterým je osoba starší 65 let  

 

Tzn. za popelnice a stočné za 1 osobu s trvalým pobytem – 1605 Kč, 

za popelnice a stočné za 1 rekreační chalupu – 1825 Kč. 

 

Čú: 1623750339/0800    VS: číslo popisné 

Splatnost poplatku je nejpozději 31.5.2023!!!! 
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Volba prezidenta republiky konaná ve dnech 13.-14.01. a 27.-28.01.2023 
Kraj: Kraj Vysočina     Okres: Žďár nad Sázavou   Obec: Herálec 

- 
Okrsky Voliči 

v 
seznamu 

Vydané 
obálky 

Volební 
účast v 

% 

Odevzdané 
obálky 

Platné 
hlasy 

% 
platných 

hlasů počet zprac. v % 

1. kolo 1 1 100,00 1 082 826 76,34 826 817 98,91 

2. kolo 1 1 100,00 1 074 822 76,54 822 821 99,88 

 

Kandidát 
Navrhující 

strana 
Politická 

příslušnost 

1. kolo 2. kolo 

číslo příjmení, jméno, tituly hlasy % hlasy % 

1 Fischer Pavel Senátoři BEZPP 76 9,30 X X 

2 Bašta Jaroslav Poslanci SPD 26 3,18 X X 

*4 Pavel Petr Ing. M.A. Občan BEZPP 211 25,82 406 49,45 

5 Zima Tomáš prof. MUDr. DrSc. Senátoři BEZPP 3 0,36 X X 

6 Nerudová Danuše prof. Ing. Ph.D. Občan BEZPP 126 15,42 X X 

+7 Babiš Andrej Ing. Poslanci ANO 342 41,86 415 50,54 

8 Diviš Karel PhDr. Občan BEZPP 11 1,34 X X 

9 Hilšer Marek MUDr. Bc. Ph.D. Senátoři MHS 22 2,69 X X 
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Ohlédnutí za kulturou  
Představení dětského divadelního spolku Svratouch 
V polovině ledna k nám do KD Herálec zavítal Dětský divadelní spolek ze Svratouchu 
s muzikálovým představením “Inzerát, aneb život je jedno velké překvapení.” Návštěvnost 
předčila naše očekávání, a dokonce jsme museli přidávat židle, abychom všechny diváky pohodlně 
usadili.  
V podání dětských herců jsme viděli muzikálové představení o truhláři, který hledá svou 
ztracenou lásku. Ta ho kdysi kvůli jeho nerozhodnosti beze slova opustila. Dětští herci se tohoto 
nelehkého tématu chopili vskutku s grácií a za doprovodu známých českých písniček a vtipných 
rýmovaných dialogů nás celým příběhem provedli. Nutno dodat, že vše mělo šťastný konec 
a hlavní hrdina nenašel jen ztracenou lásku, ale dokonce i dceru, o jejíž existenci neměl ani tušení. 
Celé představení bylo velice svižné a zábavné. Mezi diváky byly dokonce i „školkové“ děti, a i ty 
vydržely napjatě sledovat a poslouchat až do konce. Pro ilustraci celkového pojetí představení 
bych zmínila scénu, která sklidila bouřlivé ovace. Byl to okamžik, kdy si mladý syn zámožného 
podnikatele přijíždí pro svou lásku v luxusním voze. Herci si se ztvárněním vozu poradili opravdu 
nápaditě. Štafle ozdobené vánočními led světly přivrtali na vozík a mladý svůdník byl ostatními 
herci dotlačen až ke své vyvolené a společně za bouřlivého potlesku publika odjeli „do 
zapadajícího slunce”. 
Za režií a scénářem tohoto krásného představení stojí paní Iva Hauptmanová. Jí i všem hercům 
a celému týmu, který zajišťoval představení, tímto moc děkujeme a těšíme se na další setkání. 
 

Kultura v únoru 
Netradiční sjezd na čemkoli 
Zima se nám do Herálce opět vrátila, a tak bychom Vás rádi 
pozvali v sobotu 11.2.2023 na „Netradiční sjezd na 
čemkoli“. Účastnit se mohou závodníci všech věkových 
kategorií, kteří se nebojí sjet kopec na jakémkoli 
netradičním a ideálně zábavném vozidle. Fantazii se meze 
nekladou. Hodnotit budeme jak provedení sjezdu, tak 
celkové pojetí vozidla.  
Přesné místo a čas konání zveřejníme na FCB obce až podle 
množství sněhu na námi vytipovaných kopcích. ����  
Takže prozkoumejte půdy a kůlny, ať ta naše vozidla stojí 
za to.  
Těšíme se na Vás. 
 
Zájezd do divadla 
Pojeďte s námi 15.4.2023 do Prahy do divadla Studio DVA na 
představení Saxana. Těšit se můžete na Bereniku Kohoutovou, 
Ivanu Chýlkovou, Jana Krause, Petru Černockou a mnoho 
dalších. Odjezd z Herálce je plánovaný na 9:00 a poté bude 
v Praze rozchod na jídlo, nákupy… Představení začíná ve 
14:00 a je vhodné i pro děti od 7 let. Lístek do divadla se nám 
podařilo získat se slevou a dopravu zaplatí Obec Herálec, za 
což velice děkujeme.  
Celková cena za zájezd je tedy 420,-.  
Lístky jsou pro Vás k dispozici na OÚ u paní Pospíšilové.  
Děkujeme za Vaši přízeň a těšíme se na další setkání. 
                                                                    ¨                 Kulturní komise 
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UPOZORNĚNÍ MO KDU-ČSL Herálec 
 
Po prvním kole prezidentských voleb kdosi připevnil na naší vývěsní skříňku u nákupního 
střediska jakýsi anonym, plný vulgarit. 
MO KDU-ČSL se od tohoto důrazně distancuje. Toto není náš styl! Ctíme výsledky svobodných 
a demokratických voleb, i když se nám to někdy nemusí líbit. 
                                                                                     Za MO KDU-ČSL Herálec Pavel Teplý  
 

 
Vážení a milí herálečtí spoluobčané. 
 
Koncem roku mezi svátky vyšly do heráleckých ulic tradičně skupinky tří králů. U vašich dveří 
jejich členové koledovali, požehnali posvěcenou křídou dveře vašich domů a popřáli zdraví do 
nového roku. Vy jste na oplátku i v této dosti složité době, velkoryse přispěli na charitativní 
sbírku, na pomoc lidem v nouzi. Sbírka má za sebou již 20. narozeniny. Koledníci dnes, stejně 
jako kdysi šíří mezi lidmi Boží požehnání a poselství milosrdné lásky. Tříkrálová sbírka je též 
svátkem solidarity, mezigeneračního setkávání a soudržnosti. I během krátké chvíle umožňuje 
zažít pocit radosti a vzájemnosti.  
Pro koledníky i vás, dárce, představuje unikátní příležitost k tomu začít nový rok dobrým 
skutkem. 
Vážení herálečtí přátelé, opět vám patří velký dík za vaši štědrost. V Herálci chodilo 7 skupin tří 
králů a další kasičky byly v prodejně Jednoty a prodejny Lotos. V pondělí 9.1. 2023 na OÚ bylo 
9 kasiček rozpečetěno za přítomnosti paní Markety Pospíšilové, paní Milady Laštovicové a pana 
Pavla Teplého. Za Obec Herálec tak bylo odesláno charitě Žďár nad Sázavou 52 937 Kč. 
S radostí tak mohu poděkovat vám všem – dárcům i koledníkům. 
Jmenovitě se na koledování podíleli Jiří Teplý, Tadeáš Chmelík, Jiří Hrouzek, Lenka a David 
Chmelíkovi, Bodláková Dana, Adélka a Filip, Staňková Karolína, Dítětová Denisa a Lucie, 
Kašíková Kateřina, Polanská Adéla a Karolína, Preisler Jiří, Sotonovi David a Lenka, Horáková 
Terezie, Laštovicová Milada, Veronika a Alice, Brázdová Hana a Lukáš, Šírová Monika a Ondřej. 
Děkuji také p.Schmiedové a p.Sotonové z prodejny JEDNOTA a p.Vo Trong Minh z prodejny 
LOTOS, že nám u nich umožnili umístit tříkrálové kasičky.  
Ještě jednou díky vám všem za všechny ty, kteří budou vaši pomoc potřebovat. Konkrétní 
podrobnosti rozdělení těchto prostředků a projekty charity najdete na www.zdar.charita.cz. 
                                                                                                                                           Pavel Teplý 
 
 
MO KDU-ČSL Vás srdečně zve na tradiční MAŠKARNÍ PLES 18.2.2023. 
 Hlavní cena v tombole -  Voucher na pobyt v resortu K-TRIUMF Velichovky pro 2 dospělé 
osoby / 3 dny (2 noci). Přijďte se pobavit a zatančit si s výbornou muzikou a maskami! 
Těšíme se na Vás.                                                                            MO KDU-ČSL 
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Zprávičky z naší školičky 
V LEDNU jsme si s dětmi povídali o zimě, našich ptáčcích, které jsme pozorovali u našeho 
krmítka, o zimních sportech.. sice nám zima nepřála a většinu ledna to vypadalo spíš jako na jaře, 
ale nám to nevadilo. Děti si vykouzlily zimu ve školce. Namalovaly si sněhuláky, vyrobily 
kluziště, ptáčky s krmítky… nezapomněla nás ani navštívit naše Víla Srdíčková s pohádkou 
„Zlatovláska“.  

 

 
V pátek 20. ledna jsme se s dětmi rozloučili… udělali jsme si na rozloučenou malou oslavu 
a nikomu z nás se loučit nechtělo, ale museli jsme… děkuji za mnoho dárků a vlídných slov dětem 
i rodičům. 
 
SLOVO NA ROZLOUČENOU 

♥ Školka je a bude pro mě vždycky můj druhý domov a rodina, a tak pro mě nebylo loučení lehké… 
tím i přerušuji své psaní příspěvků do zpravodaje, spravování stránek na facebooku a editorování 
fotek…  

♥ Děkuji všem, kteří mé příspěvky ve zpravodaji četli, všem rodičům za spolupráci se mnou, všem 
kteří šíří dobré jméno naší školky…  

♥ Děkuji Dáši a Ivě za jejich trpělivost a předávání svých zkušeností, za to že mě vzaly pod svá křídla 
a snad se jim i povedlo ze mě udělat pořádnou „úču“, za to že náš kolegiální vztah přerostl v pevné 
přátelství. Tetě Janě za její podporu a za to jak se o nás všechny ve školce stará, tetě Verči, která 
byla v zelené třídě vždy skvělým parťákem! 

♥ Děkuji všem kuchařkám a panu kuchařovi, že se nám starají o prázdná bříška! Děkuji vedení školy 
i všem kolegům za to, že mě mezi sebe přijali a měli jsme spolu vždy kladné vztahy a ve všem mi 
vyšli vstříc! DĚKUJI!   

♥ Děkuji dětem… byly jste a budete pro mě vždycky velkou inspirací, vaše čisté a upřímné odpovědi 
a otázky by položily kdejakého filozofa! Nikdy se nebojte říct to, co máte na srdci!  

Nové paní učitelce přeji, aby se jí u nás ve školce líbilo a zamilovala si to tu stejně jako já! ���� 
S upřímnou láskou a slzami v očích se s Vámi na nějakou dobu loučí Vaše paní učitelka Maruška  
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Projekt Celé Česko čte dětem (tentokrát v 5. ročníku) 
V hodinách Přírodovědy se učíme o vesmíru a děti toto téma velmi baví a zajímá. Společně jsme 
se dostali až k 12ti souhvězdím zvěrokruhu. Na youtube jsme si pustili dokument o souhvězdích 
a znameních. Děti zajímalo, podle čeho a proč lidé pojmenovali souhvězdí. Zašli jsme proto do 
knihovny a objevili knihu od spisovatelky Jany Eislerové Jak souhvězdí dostala svá jména 
/Fragment/ a hned jsme se pustili do čtení. Každého samozřejmě zajímalo to jeho znamení, a proto 
jsme pokračovali i v hodině výtvarné výchovy, kde si děti nalepily vytištěné obrázky svých 
znamení a do nich domalovaly hvězdy, jak svítí na večerní obloze. 
Tento projekt děti nadchl a odnesly si z něj mnoho zajímavých informací hravou formou. Už teď 
se všichni těšíme na další zajímavou knihu. 
 

           
                                                                                       Mgr. Romana Štollová 

 
 

Školní kolo Zeměpisné olympiády 
Během prosince a ledna proběhlo školní kolo zeměpisné 
olympiády. Soutěžilo se v kategorii 6. tříd, 7. tříd a společné 
kategorii 8. + 9. tříd.  
V kategorii 6. tříd bude naši školu v okresním kole reprezentovat 
Michal Ptáček. V kategorii 7. tříd nás po velkém boji bude 
reprezentovat Martin Ruprecht. V kategorii 8. + 9. tříd těsně 
zvítězil Šimon Adámek.  
Vítězům gratulujeme a těšíme se na jejich reprezentaci v okresním kole zeměpisné olympiády. 
Všem ostatním děkujeme za účast ve školním kole a prověření svých znalostí. 
 

        Mgr. Vojtěch Uchytil 
 
 
 
 
 
 

 

Zprávy ze školy  
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You and your body 
Třetí okruh lekcí angličtiny přivítal žáky devátého ročníku tématem Health and safety, kde se 

nám propojuje angličtina s učivem přírodopisu osmého 
ročníku o stavbě našeho těla.   
Žáci s nadšením přivítali ve své třídě „nového žáka“, 
kterého pojmenovali Vašek (viz.fotografie) a ten nám 
posloužil jako pomůcka pro umístění kartiček 
s anglickými slovíčky na ta správná místa lidského 
těla. 
Jednotlivé štítky během poslechu chodili žáci lepit, 
a nebo upevňovat kolíčky Vaškovi přímo na tělo. 
A věřte nebylo to jednoduché, jelikož při poslechu žáci 
před sebou neviděli text a ještě neznali některá nová 
slovíčka, ale z poslechu slyšeli jen slovíčko s názvem 
části těla na štítku a bylo zmíněno jen jeho umístění na 
těle. 
Přesto si všichni žáci s tímto úkolem poradili velmi 
dobře a umístili štítky hned při prvním poslechu na 
správná místa. A jako poděkování Vaškovi za 
spolupráci se s ním v závěru hodiny vyfotili a Vašek 
s deváťáky ještě ve třídě zůstane až do konce tohoto 
tématu. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Mgr. Simona Brudovská 
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Bruslení šesťáků v Hlinsku.    
V polovině prosince nás čekala naše společná třídní akce, na kterou 

jsme se moc těšili. Bohužel jsme se jí nemohli zúčastnit všichni, a to ne 
proto, že bychom nechtěli, ale protože skoro polovina třídy onemocněla. 
Přesto to ostatní nevzdali a vyrazili s paní učitelkou autobusem směr 
Hlinsko – zimní stadion.  

Ledová plocha byla výborně upravena, někteří z náš ještě rychle nechali po roce nabrousit 
brusle a šup na led. První kolečko kolem stadionu bylo pro některé trochu rozpačité, ale jakmile 
jsme získali po roční pauze bruslení jistotu, tak jsme to rozjeli naplno. Až nám bylo líto, jak nám 
ta společná hodina na ledě utekla.  

Bylo to super a těšíme se na další třídní bruslení a doufáme, že tentokrát už pojedeme 
všichni.  

 
Bruslaři a bruslařky z šesté třídy 

 
Vánoční turnaj v badmintonu                                                      

V posledních prosincových dnech jsme v badmintonovém 
kroužku odehráli náš první „Vánoční turnaj “. Soutěž proběhla ve 
dvou kategoriích, a to mladší žáci (6.třída) a starší žáci (7.-8.třída). 
Všichni účastníci turnaje si vedli velice dobře a každý své zápasy 
odehrál až do konce s velkým nasazením. Pro všechny hráče byly 
připraveny drobné ceny, které po tomto výkonu, dodaly hráčů zpět 
vynaloženou energii. 
Výsledky prvního „Vánočního turnaje v badmintonu“ 
Mladší žáci  1.místo -  Tereza Čtvrtníčková 
  2.místo -  Karolína Fajmonová 
  3. místo - Kristýna Gregorová
     

Starší žáci  1.místo – Šimon Adámek 
  2.místo – Ondřej Fajmon 
  3.místo – Lucie Dítětová 
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Za kroužek badmintonu, Mgr. Simona Brudovská 

 

Všechny aktuální informace jsou pravidelně uveřejňovány na našich webových stránkách školy www.zsheralec.cz, 

nebo ve školním systému Edookit. 

 
SPORT 
FOTBAL - MUŽI 
Jak jsme již avizovali v minulém vydání - v půli ledna nám začala zimní příprava na jarní odvety. 
Začátkem února se hráči vydají na čtyřdenní galeje na Fryšavu, kde absolvují soustředění. Po 
nabírání fyzické kondice začne i zábavnější část přípravy, a to přátelské zápasy. A hráči si mohou 
být jisti, že se pořádně zapotí i v nich, protože ze 4 plánovaných utkání se hned 3x utkáme s týmy 
z krajského přeboru! 

12.2. Pardubičky (KP) – 13:00 UT Ohrazenice 
19.2. Vrchovina B (KP) – 15:00 UT Žďár nad Sázavou 

26.2. Rváčov (OP) – 14:00 UT Chotěboř 
4.3. Chotěboř (KP) – 14:15 UT Chotěboř 

 
Kádr pro jaro se pravděpodobně příliš nezmění, velice dobré výkony našeho týmu samozřejmě 
vzbudily ohlas mužstev z vyšších soutěží, hráči však případným dotazům odolávají a jsou 
připraveni se v našem dresu porvat o co nejlepší umístění. Jediným odchodem v současné době tak 
je návrat Nováka do rezervy Nového Města, kde naskočí do přípravy. Přerušit aktivní činnost se 
rozhodl Zlesák. Těšit se můžeme na dva návraty po dlouhých zraněních, do tréninkového procesu 
se zapojili Kuba Slováček s Davidem Okurkou. Úvodní jarní kolo odehrajeme na půdě 
nevyzpytatelné Želetavy. Start bude velice důležitý, hned poté totiž na domácím hřišti přivítáme 
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největšího aspiranta na postup a dosavadního suveréna z FŠ Třebíč a na Velikonoce vyrazíme do 
tradičně velmi nepříjemného prostředí – do vzdáleného Jemnicka. Kompletní rozpis včetně 
odjezdu autobusu bude přílohou příštího vydání.  
 
Níže přikládáme druhou část rozhovorů z fotbalového portálu fotbalunas.cz. Ještě jednou Vám 
všem děkujeme za zaslané hlasy! 
Rozhovor s Milanem Boháčem po vítězství s Nedvědicí 
Milane, gratuluji ke zvolení hráčem kola. Čeká Tě nějaký příspěvek do kasy? 
Určitě ano, jelikož máme opravdu zodpovědného pokladníka, tak tomu neuniknu (smích). Ještě k 
tomu musí být něco tekutého. Sledoval jsi hlasování? Kdo Tě podpořil v tom, že jsi vyhrál? 
Hlasování jsem nesledoval, i když jsem věděl, že jsem v sestavě kola. Kluky jsem samozřejmě 
požádal o podporu, jelikož už několikrát jsem v sestavách kola byl, ale nikdy se mi nepodařilo 
vyhrát hráče kola. Tímto týmu děkuju (smích). O víkendu jste porazili Nedvědici. Jak bys zápas 
popsal? Zápas byl velice těžký a myslím, že jsme nastoupili proti soupeři, který je sice nyní na 
spodních patrech tabulky, ale jejich předvedený výkon byl velice dobrý. Utkání bylo velice 
vyrovnané a možná jsme měli i trochu štěstí, že tři body zůstaly doma. Vstřelil jsi branku. Můžeš 
nám ji popsat? To si pamatuju docela přesně. Náš štírek Jarda Štěrba vybojoval balon a poslat ho 
do lajny na Tadeáše Otavu, ten ať se mu to nechtělo věřit, viděl, jak běžím osamocen a poslal mi 
tam vysoký centr, já si ho zpracoval na prsa a takovým lobem jsem přeloboval brankáře hostí. 
V dalším kole jedete do Koutů. Co od zápasu čekáš? 
Kouty v letošním ročníku hrají velice dobře a nečeká nás nic lehkého, počítám, že to bude hodně 
soubojové, ale věřím, že pokud budeme hrát po zemi, prokážeme svoji kvalitu a přivezeme domu 
autobusem s Fandou (řidičem) tři body. Kde nastal zlom v tom, že Herálec hraje na špici soutěže. 
Když si vzpomeneš na loňský podzim... Dle mého názoru je to jasné. Příchod trenéra Skály. 
Všichni - realizační tým, my hráči jsme začali tahat za jeden provaz a na hřišti se zase rvát o 
výsledek a přízeň našich diváků. Jsme super parta a podporujeme se, toto všechno si sedlo 
a hrajeme zápas od zápasu. 
Dá se říci, že jsi matadorem. Máš namyšleno, do kdy chceš brázdit fotbalové trávníky? 
Má manželka se už neptá, kdy skončím. Prý končím už 5 let, co se mi narodil syn Štěpán. Takže 
doma je to v klidu (smích). Jak jsem říkal, díky tomu, že máme opravdu super partu, tak se mi 
zatím končit nechce. Ale kdo ví, zda za rok či dva to nebude jiné. Kopačky ale zatím na hřebík 
nedávám a doufám, že ještě nějakou dobu s těma ,,volama´´ zůstanu. Jaký je tvůj oblíbený tým? 
Těžko se to říká - AC Sparta Praha. Kdy nebo jak jsi začal s fotbalem, kdo tě k němu přivedl? 
V šesti letech mě vzat táta na herálecké hřiště a už jsem u toho zůstal. Na jakém postu nejraději 
nastupuješ? No to záleží na mé váze. Dříve ofenzivní střední záložník, nyní se cítím nejlépe asi 
v útoku.  
VÝBĚR MILANA BOHÁČE: Největší kliďas týmu: Vojta Uchytil Největší srdcař týmu: celý 
tým Sokol Herálec v čele s Pepou Peňázem a Luckou Peňázovou Největší bavič týmu: Ondřej 
Černý Nejrychlejší hráč týmu: Petr Hamák Hráč s nejtvrdší střelou v týmu: Tady jich je více: 
Jirka Skála, Radim Kadlec a Ondra Černý 
 
Rozhovor s Jiřím Skálou po vítězství nad HFK Třebíč 
Jirko, gratuluji ke zvolení hráčem kola. Čeká Tě nějaký příspěvek do kasy? Ahoj, děkuju Ti 
a zároveň touto cestou děkuju všem, kdo mi poslali hlas. Myslím, že právě ten příspěvek do kasy 
je hlavní příčinou toho, proč jsem hlasování vyhrál, jelikož kluci z týmu cítí, že podzimní rozlučka 
se sezónou je za dveřmi a každý litr tvrdého alkoholu navíc přijde vhod. Ale já samozřejmě 
s radostí přispěji. 
Sledoval jsi hlasování? Kdo Tě podpořil v tom, že jsi vyhrál? Sledoval ho hlavně náš pokladník, 
gólman a zároveň jediný hráč na světě, který plní s radostí pozici náhradníka – Marin Miličevič. 
Díky němu a naší skupině na messengeru, co máme s klukama jsem věděl, že se smyčka utahuje. 
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Marin navíc nerad věci nechává náhodě, a tak jsem tušil, že nejspíš hlasování vyhraji. Určitě mě 
podpořilo i pár kamarádů a známých, za což ještě jednou děkuju. O víkendu jste porazili HFK 
Třebíč. Jak bys zápas popsal? Věděli jsme, že má Třebíč velmi kvalitní tým, který je silný na míči 
i kombinačně, navíc s velmi dobrým přechodem do útoku, což se jenom potvrdilo. Musím říct, že 
i díky tomu se hrálo velmi kvalitní utkání, které muselo diváka bavit. V prvním poločase nás 
několikrát skvěle podržel David Kubica ale i tak si myslím, že jsme byli mírně lepší a šli 
zaslouženě do vedení. Druhý poločas jsme ale v rozmezí 50. až 70. minuty vypadli z tempa 
a Třebíč strhla vedení po našich chybách na svoji stranu. Pomohlo nám střídání a přeskupení řad, 
kdy jsme se dostali opět do zápasu a 10 minut před koncem vyrovnali a v úplném závěru se nám 
podařilo strhnout se štěstím vítězství na svoji stranu. Je potřeba říct, že ke kvalitě zápasu přispěl 
svým skvělým výkonem i hlavní rozhodčí Zbyněk Liška. 
Vstřelil jsi vítěznou branku v poslední minutě. Jaký pocit to v Tobě vyvolalo? Vezmu to trochu 
ze široka. Celý zápas jsem se snažil párkrát střílet fotbalovým způsobem, jenomže buď jsem mířil 
vedle a nebo mi kluci z Třebíče střelu dobře zablokovali. Když se ke mně v 90. minutě dostal 
odražený míč a zůstal mi po zpracování trochu za nohou, říkal jsem si, že to tentokrát zkusím 
hokejovým způsobem a nahodil jsem míč do útočného pásma. Třebíčský gólman, který jinak 
chytal celý zápas skvěle, si zrovna vybral svoji slabší chvilku, míč před ním ještě skočil a skončil 
v bráně. V tu chvíli jsem se otočil a říkal jsem si, že mě někdo zastaví až na Familiích (část obce 
Herálec) ovšem było to už na konci zápasu a taky už nepatřím mezi nejmladší, także jsem zvládl 
doběhnout jen někam k půlce hřiště. No a potom to była jen velká euforie a radost, že jsme to 
zvládli otočit. V dalším kole jedete do Budišova. Co od zápasu čekáš? Další těžký zápas. Ale 
přijde mi, že při vyrovnanosti letošního ročníku A třídy se o těžkém zápase bavíme skoro každy 
týden. Budišov je ovšem pro nás speciálně velmi těžkým oříškem, který jsme zatím za všechny ty 
sezony, co se s nimi potkáváme ještě nerozlouskli. Jsou velmi silní směrem dopředu a umí toho 
využít především na svém domácím hřišti. My se jim to samozřejmě budeme snažit co nejvíce 
znepříjemnit a uděláme všechno, co je v našich sílách abychom nepříznivou bilanci s Budišovem 
protrhli. Prosadil ses ve druhém zápase po sobě. Jak dlouho bude tvá šňůra trvat? Je pravda, že 
na mě je to neuvěřitelně dlouhá šňůra. Ale abych pravdu řekl, tak tohle vůbec neřeším a byl bych 
mnohem radši, pokud by se nám povedlo natáhnout především naši vítěznou šňůru. A pokud k 
tomu přispěji i nějakým gólem, tak budu samozřejmě jenom rád. Koho kromě Fotbalové školy 
považuješ za největšího soupeře v boji o postup? Zajímavá otázka. Až díky ní mi došlo, že nás 
někdo považuje za kandidáta na postup, protože mi to takhle vůbec nevnímáme. Prostě jen každý 
zápas hrajeme, jak nejlíp umíme a uvidíme, na co to bude stačit (trochu klišé, já vím ale je to tak). 
Jak jsem říkal. Letošní A třída je velmi kvalitní a vyrovnaná. Například si nemyslím, že týmy jako 
Bedřichov nebo Měřín patří kvalitou svého kádru na příčky, kde se zrovna nacházejí, takže 
předpokládám, že se zvednou. Nicméně největší dojem na mě udělala právě Fotbalová škola, takže 
za mě jasný aspirant. Nahoře bude hrát i Jemnicko, HFK Třebíč a žďárské béčko. Jaký je tvůj 
oblíbený tým? Sokol Herálec a potom (bohužel) Sparta Praha a Liverpool. Kdy nebo jak jsi začal 
s fotbalem, kdo tě k němu přivedl? Zhruba v 6 letech jsem začal s fotbalem v Hlinsku. Tam mě 
přivedl společně s Vojtou Uchytilem můj táta. Když mi bylo 7 let a táta nechal za barák na naši 
zahradu přivést fotbalovou bránu, tak jsem tak nějak tušil, že o výběru sportovní aktivity se u nás 
doma moc diskutovat nebude (smích). Čím je pro tebe vlastně fotbal? Koníčkem, odreagováním 
a zároveň je to skvělá hra, při které se můžu potkávat s kamarády a užít si srandu. 
VÝBĚR JIŘÍHO SKÁLY: Největší kliďas týmu: 
Vojta Uchytil a taky Martin Žejdlík a Radim Kadlec (to je ale úplně jiná dimenze klidu). Největší 
srdcař týmu: Jednoznačně Lucka Peňázová a Pepa Peňáz. Největší bavič týmu: O nejvtipnější 
historky se umí postarat (někdy né moc chtěně) Míla Boháč Nejrychlejší hráč týmu: Nejrychlejší 
zrychleni a první tři kroky má Pepa Peňáz, když nesouhlasí s verdiktem pomezního. Jinak Roman 
Holeš, Peťa Hamák a Vojta Uchytil. Hráč s nejtvrdší střelou v týmu: Tadeáš Otava, Ondra Černý 
(jen ta přesnost). 
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Rozhovor s Petrem Hamákem po remíze ve Velkém Beranově 
Petře, gratuluji ke zvolení hráčem kola. Čeká Tě nějaký příspěvek do kasy? Díky. Příspěvku se 
určitě nevyhnu. Nebude to do kasy, ale do skládku s alkoholem, protože pokladník Marin 
Miličevič mi to vypočítal na jednu láhev kvalitního alkoholu. A ženu za to prý musím pozvat 
někam na večeři, takže mě to nakonec asi přece jen vyjde draho. Sledoval jsi hlasování? Kdo Tě 
podpořil v tom, že jsi vyhrál? Popravdě až teď zjišťuji, že stav hlasování je možné průběžně 
sledovat. Největší zásluhu mají určitě kluci z kabiny v čele s Marinem. Naše hlavní redaktorka 
Lucka Peňázová to pověsila i na klubovou stránku na FB, takže je možné, že i tam někdo tuto 
vzácnou událost podpořil. Každopádně díky všem, kdo hlas poslali. O víkendu jste remizovali ve 
Velkém Beranově. Jak bys zápas popsal? 
Začali jsme dobře a na začátku jsme měli několik dobrých šancí, ale potvrdilo se to, co nás provází 
v posledních zápasech – nekoncentrovanost v zakončení a neproměňování šancí. Po našich 
chybách vzadu jsme domácí dvakrát pustili do jednobrankového vedení. V obou případech se nám 
podařilo poměrně rychle vyrovnat a měli jsme skoro celý druhý poločas na to, abychom zápas 
zlomili. Snažili jsme se do poslední chvíle, ale v šestnáctce domácích to byl z naší strany zmar 
a ke konci zápasu se na hřišti spíše bojovalo, než že by se hrál fotbal. Šlo o váš první vzájemný 
zápas. Překvapil vás soupeř něčím? Přestože se Beranov nacházel na posledním místě, věděli 
jsme, že nás nečeká lehké utkání. Je to bojovný tým, který se snaží hrát fotbal. Popravdě si 
nemyslím, že patří na poslední místo a na jaře se posunou tabulkou vzhůru. V dalším kole jedete 
do Bedřichova. Co od zápasu čekáš? 
Čeká nás další těžké utkání, Bedřichov je na svém hřišti velmi silný a ve druhé polovině podzimu 
se výsledkově zvedl. Každopádně ale budeme chtít vyhrát. Věřím ve fotbalovost z obou stran a v 
naše tři body. Vezmete si k srdci něco z prvního vzájemného utkání? Ač jsme v prvním kole 
vyhráli 3:0, nenechal bych se mást výsledkem. V prvním poločase nás několikrát v bráně podržel 
David Kubica a zápas mohl skončit klidně 5:5. Abychom měli šanci na výhru, musíme hrát znovu 
zodpovědně dozadu a být stejně efektivní v zakončení jako v prvním vzájemném zápase. V čem je 
problém, že poslední zápasy nedokážete dotáhnout ke třem bodům? Řekl bych, že důslednější 
dohrávání situací na obou stranách hřiště. Od vápna k vápnu hrajeme, myslím, kvalitní fotbal, ale 
na každý gól se strašně nadřeme a spálíme spoustu šancí. Soupeřům navíc darujeme góly na 
zlatém podnose. Zkušenosti v týmu máme, jen je potřebujeme lépe prodat. Jaký je tvůj oblíbený 
tým? Když pominu ten náš, tak Slavie Praha, Arsenal Londýn a pro znalce Mongolia Herálec. Kdy 
nebo jak jsi začal s fotbalem, kdo tě k němu přivedl? Relativně pozdě - tuším, že mi bylo 9 nebo 
10 let. Sportovní zázemí jsem měl doma dobré, takže to bylo jen o tom si vybrat sport. No a jak to 
tak na vesnicích chodí, postupem času si fotbalovou registračku udělal skoro každý. Začínali jsme 
tenkrát společně s Ondrou Černým, se kterým to pytlíkujeme do dneška. V té době ještě nebyly 
přípravky a mladší žáci, takže jsme naskočili přímo mezi starší žáky a občas to muselo být dosti 
komické. Čím je pro tebe vlastně fotbal? 
Sport, ve kterém u mě rozhoduje týmový duch. Toho má naše parta silného, a proto mě fotbal 
v Herálci stále drží a baví. Pořád se tomu snažím dát maximum, i když už samozřejmě nemůže být 
fotbal na prvním místě jako dřív, kdy se vše točilo jen kolem něj. Naštěstí mám tolerantní ženu, 
která mi fotbal nezatrhla a podporuje mě v něm. Se syny se snaží jezdit na všechny zápasy, za což 
jí patří velký dík. Takže si tu večeři vlastně zaslouží. 
VÝBĚR PETRA HAMÁKA: Největší kliďas týmu: Filip Bureš (ač už přes rok nehraje, pořád ho 
do týmu počítám) Největší srdcař týmu: Josef a Lucka Peňázovi Největší bavič týmu: Josef Peňáz 
Nejrychlejší hráč týmu: Roman Holeš, Vojta Uchytil a na delší sprint jsem snad ještě 
konkurenceschopný i já. Hráč s nejtvrdší střelou v týmu: Trio Ondřej Černý, Tadeáš Otava 
a Radim Kadlec. 
                                                                                                                                Lucie Peňázová 
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UPOZORNĚNÍ MO KDU-ČSL Herálec 
 
Po prvním kole prezidentských voleb kdosi připevnil na naší vývěsní skříňku u nákupního 
střediska jakýsi anonym, plný vulgarit. 
MO KDU-ČSL se od tohoto důrazně distancuje. Toto není náš styl! Ctíme výsledky svobodných 
a demokratických voleb, i když se nám to někdy nemusí líbit. 
                                                                                     Za MO KDU-ČSL Herálec Pavel Teplý  
 
Vážení a milí herálečtí spoluobčané. 
Koncem roku mezi svátky vyšly do heráleckých ulic tradičně skupinky tří králů. U vašich dveří 
jejich členové koledovali, požehnali posvěcenou křídou dveře vašich domů a popřáli zdraví do 
nového roku. Vy jste na oplátku i v této dosti složité době, velkoryse přispěli na charitativní 
sbírku, na pomoc lidem v nouzi. Sbírka má za sebou již 20. narozeniny. Koledníci dnes, stejně 
jako kdysi šíří mezi lidmi Boží požehnání a poselství milosrdné lásky. Tříkrálová sbírka je též 
svátkem solidarity, mezigeneračního setkávání a soudržnosti. I během krátké chvíle umožňuje 
zažít pocit radosti a vzájemnosti.  
Pro koledníky i vás, dárce, představuje unikátní příležitost k tomu začít nový rok dobrým 
skutkem. 
Vážení herálečtí přátelé, opět vám patří velký dík za vaši štědrost. V Herálci chodilo 7 skupin tří 
králů a další kasičky byly v prodejně Jednoty a prodejny Lotos. V pondělí 9.1. 2023 na OÚ bylo 9 
kasiček rozpečetěno za přítomnosti paní Markety Pospíšilové, paní Milady Laštovicové a pana 
Pavla Teplého. Za Obec Herálec tak bylo odesláno charitě Žďár nad Sázavou 52 937 Kč. 
S radostí tak mohu poděkovat vám všem – dárcům i koledníkům. 
Jmenovitě se na koledování podíleli Jiří Teplý, Tadeáš Chmelík, Jiří Hrouzek, Lenka a David 
Chmelíkovi, Bodláková Dana, Adélka a Filip, Staňková Karolína, Dítětová Denisa a Lucie, 
Kašíková Kateřina, Polanská Adéla a Karolína, Preisler Jiří, Sotonovi David a Lenka, Horáková 
Terezie, Laštovicová Milada, Veronika a Alice, Brázdová Hana a Lukáš, Šírová Monika a Ondřej. 
Děkuji také p.Schmiedové a p.Sotonové z prodejny JEDNOTA a p.Vo Trong Minh z prodejny 
LOTOS, že nám u nich umožnili umístit tříkrálové kasičky.  
Ještě jednou díky vám všem za všechny ty, kteří budou vaši pomoc potřebovat. Konkrétní 
podrobnosti rozdělení těchto prostředků a projekty charity najdete na www.zdar.charita.cz. 
                                                                                                                                           Pavel Teplý 

Společenská kronika 
  
V měsíci únoru oslaví své životní jubileum tito naši spoluobčané: 
  1.2. Marie Kuncová, Herálec 302, 86 let 
  3.2. Jana Pantůčková, Český Herálec 476, 50 let   
  6.2. Roman Major, Český Herálec 493, 60 let 
  8.2. Karel Major, Český Herálec 349, 65 let 
11.2. Miroslav Jírů, Herálec 367, 80 let 
12.2. Božena Otavová, Český Herálec 164, 80 let 
14.2. Karel Otava, Český Herálec 164, 83 let 
17.2. Zdenka Zástěrová, Český Herálec 351, 83 let 
19.2. Takács Karel, Český Herálec 407, 60 let 
 
Blahopřejeme a do dalších let přejeme hodně štěstí, zdraví a spokojenosti. 
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Inzerce: 
 

 
 
V PŘÍPADĚ, ŽE ... 
• MÁTE NA SVÉM POZEMKU ČERNOU STAVBU, 

KTEROU JE POTŘEBA ZLEGALIZOVAT. 
• VÁM BYLA DORUČENA VÝZVA OD KATASTRÁLNÍHO 

NEBO STAVEBNÍHO ÚŘADU K ODSTRANĚNÍ 
NESOULADU V KATASTRU NEMOVITOSTÍ. 

• PŘEMÝŠLÍTE O NOVOSTAVBĚ RODINNÉHO DOMU 
ČI JINÉ STAVBY, KTERÁ POTŘEBUJE STAVEBNÍ  
POVOLENÍ. 

ZAJISTÍM KOMPLEXNÍ DOKUMENTACI PRO ÚZEMNÍ A STAVEBNÍ ŘÍZENÍ TĚCHTO STAVEB. 
 
ING.VERONIKA TEPLÁ, HERÁLEC 580,592 01; tel.: 775 029 921, e-mail: ver.tepla@seznam.cz 
 
 
 

Sdružení kominíků a topenářů  
Bude provádět v naší obci ve STŘEDU dne 22.2.,  
požadované kontroly a čištění komínů dle zákonu č. 34/2016 Sb 
za 450 Kč, čištění plynových kotlů za 450 Kč a revize kotlů na 
tuhá paliva za 1 100 Kč. Dále nabízí vložkování, frézování komínu. 
Zájemci se mohou objednat telefonicky na telefonním čísle: 608 748 989 

odkaz na náš web otevřete pomocí namíření fotoaparátu na tento QR kód 
 

 
 
 
1.DRŮBEŽÍ ZÁSILKOVÁ SLUŽBA 
AŽ DO DOMU okres ŽĎÁR NAD SÁZAVOU 

 
  Nemáte čas čekat na rozvozce drůbeže? 
 Nemáte možnost se dostavit na určitou hodinu? 
 Nejste mobilní? 

    !!! Dovezeme Vám drůbež až přímo do domu!!! 
Dovoz ZDARMA při objednávce min. za 1500,-Kč !!!  /jinak dopravné 150,-Kč/ 
Dovoz objednané drůbeže 21.2.2023 
Kuřice bílé, černé, červené   stáří: 14-18týd.          cena: 140-270,-Kč 
Dovoz objednané drůbeže 2.3.2023 
Kuřice bílé, černé, červené, kropenaté  stáří: 14-18týd. cena: 140-270,-Kč 
Lohmann Sandy - NOVINKA    14-18týd.  140-270,-Kč 

• lehčí plemeno, krémové bílé zabarvení s tmavými pírky 

• světle hnědá vejce, užitkovost 300-320 vajec/rok 
Dále přijímáme objednávky na pozdější termíny na kačeny, husy, krůty, perličky brojler. kuřata!!! 
Info a objednávky: Gallus Extra s.r.o., Hubenov 20, Dušejov 588 05; info@prodej-drubeze.cz 
tel. 567 212 754, 567 214 502, mob. 731 701 331, 734 833 158, www.prodej-drubeze,cz 
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